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Mötesprotokoll 2021-03-15
Närvarande: ordf. Hugo Svensson, Martin Strömgård, samordnare: Karolina Åkerberg

1. Mötet öppnas
Mötet öppnas.

2. Val av protokolljusterare
Hugo Svensson väljs till protokollsjusterare

3. Godkännande av dagordning
Dagordning godkänns.

4. Stadsdelsnämnden
  Vi går igenom protokollet från stadsdelsnämndens sammanträde 11/2-2021. Angående 
medborgarförslaget om fritidsgårdar (punkt 3) anser ungdomsrådet att fritidsgårdar är något 
positivt, men konstaterar att vi har redan en fritidsgård, varför vi bör fokusera på att informera 
om dennas förekomst eller utvärdera dess verksamhet.
  Angående punkt 4, verksamhetsplanen, saknar ungdomsrådet uppfattning om innehållet. Vi vill 
dock ha ett förtydligande om varför vi, som ungdomsråd, inte finns med i verksamhetsplanen, 
varmed dock inte nödvändigtvis anses att ungdomsrådets utelämnande härur varit obefogat.
  Det är under all kritik att Östermalms ungdomsråd inte har haft möjlighet att lämna synpunkter 
om trygghetsprogrammet (punkt 9) när funktionshinderrådet och pensionärsrådet givits sådan 
möjlighet. Utelämnandet av ungdomsrådets eventuella inspel förefaller särskilt konstigt med tanke 
på att stadsdelsnämnden tidigare (14/9-2020) uttryckt önskan att ge ungdomsrådet möjlighet att 
komma med synpunkter på förslag men att det vore ytterst omständligt att förmedla dessa till 
ungdomsrådet. Varför är det så mycket omständligare remittera att trygghetsprogrammet till 
ungdomsrådet än till de andra råden som också ligger under stadsdelsnämnden?
  På punkt 18: Det står att protokollet har anmälts, vad betyder det? Betyder det att det har 
noterats att ett möte ens ägt rum, eller att man faktiskt tagit till sig av vad som sades i protokollet? 
Förtydligande från stadsdelsnämnden efterfrågas.
  Därefter går vi igenom protokollet för stadsdelsnämndens sammanträde 11/3-2021.
  Punkt 21: Ungdomsrådet önskar förtydligande om de 14 kontrollköpstillfällena för tobak avsåg 
elektroniska cigaretter eller inte. Om så var fallet vore det önskvärt om redovisningen hade 
klargjort detta tydligare eftersom ifrågavarande artiklar inte utgör fullständiga ekvivalenter.
  I övrigt finner ungdomsrådet att punkterna antingen ligger utanför ungdomsrådets 
verksamhetsområde eller att det eljest vore olämpligt att uttala sig därom.
5. Debattartikel om alkohol
  Hugo har börjat skriva på en debattartikel om ansvarsfull alkoholkonsumtion, vilkens innehåll 
gås igenom.
6. Övriga frågor

Inga övriga frågor föreligger.
7. Mötet avslutas

Mötet avslutas.

Den 15 mars 2021
Martin Strömgård

Justerat den 15 mars 2021
Hugo Svensson


